

TOURISM & HOSPITALITY**NEWS & EVENTS
UPDATES****FOOD &
BEVERAGE****餐飲業****MICHELIN Guide Hong Kong Macau 2018 Released**

The esteemed red guide celebrates its 10th anniversary in Hong Kong and Macau with triple the number of starred restaurants since its inception. 227 restaurants in Hong Kong are in the red guide. [More details...](#)

《米芝蓮指南香港澳門 2018》新鮮出爐

米芝蓮總部公佈最新一期的《米芝蓮指南香港澳門 2018》，標誌《米芝蓮指南》登陸港澳十周年。是次指南一共收錄了 227 間香港餐廳。詳情...

The T.Dining 2018 Hong Kong Award Unveiled

T.Dining unveiled its pick of the year's top tastemakers, bars and restaurants for the annual Best of The Year awards. [More details...](#)

Hong Kong Tatler 2018年度最佳餐廳

Hong Kong Tatler Dining 團隊走訪港澳數百間餐廳，選出2018年度最佳餐廳。詳情...

**WINE
葡萄酒業****Customs Facilitation Measures for Wine to the Mainland Further Extended**

The customs facilitation measures for wine entering the Mainland through Hong Kong SAR have been further extended to all ports under all 42 Customs Districts in the Mainland. [More details...](#)

葡萄酒內地通關徵稅便利措施進一步擴展

經香港特別行政區輸往內地葡萄酒的通關徵稅便利措施已進一步擴展至內地全部42個關區內所有口岸。詳情...

Wine & Spirits Fair Ends on a High Note

With increased attendance at this year's Hong Kong International Wine & Spirits Fair in November and newly introduced preferential measures towards wine imports from Hong Kong to Mainland China, Hong Kong's role as a wine trading hub is further reinforced. [More details...](#)

香港國際美酒展圓滿結束

香港國際美酒展於上月圓滿結束，入場人次較去年上升，現場氣氛熱鬧。隨著政府全面開放通關便利措施，將進一步鞏固香港作為葡萄酒貿易樞紐的地位。詳情...

CONVENTIONS & EXHIBITIONS

會議展覽業

START ME UP HK FESTIVAL 2018

startmeup.hk

StartmeupHK Festival 2018 (29 Jan-2 Feb)

The week will feature keynotes, interactive how-to-sessions, hackathons, powerful lessons from seasoned founders and investors in sectors such as FinTech, HealthTech, smart city technologies, Internet of Things (IoT), retail innovation plus many more. [More details...](#)

2018年StartmeupHK創業節(1月29日至2月2日)

屆時將舉辦一系列專題演講、互動環節、黑客馬拉松、以及來自金融科技、健康科技、智慧城市技術、物聯網、零售創新等不同領域的創業家和投資者的寶貴經驗分享。詳情...

LOHAS Expo (1-3 Feb 2018)

LOHAS Expo provides a one-stop platform for professional buyers to source natural, organic and green living products from around the world. [More details...](#)

樂活博覽(2018年2月1日至3日)

樂活博覽將展示大量天然、有機及綠色生活產品，歡迎專業買家到場採購。詳情...

Hong Kong's Exhibition Industry Contributes HK\$52.9 Million in 2016

Study by The Hong Kong Exhibition & Convention Industry Association reaffirms the significant economic benefits of the exhibition industry to the city. [More details...](#)

2016年展覽業為港進帳529億

香港展覽會議業協會發表研究報告，進一步肯定本地展覽業為香港帶來可觀的經濟效益。詳情...

GENERAL

一般消息



Hong Kong and ASEAN Signed Free Trade Agreement

The Agreements will create new business opportunities and further enhance trade and investment flows between Hong Kong and ASEAN. [More details...](#)

香港與東盟簽訂自由貿易協定

相關協定將為營商人士創造新商機，亦有助進一步加強香港和東盟在貿易和投資方面的往來。詳情...

Hong Kong and Singapore Launch Joint Project on Cross-border Trade and Trade Finance Platform

The Hong Kong Monetary Authority and the Monetary Authority of Singapore exchanged a Memorandum of Understanding to jointly develop the Global Trade Connectivity Network, to digitalise trade and trade finance between the two cities and aim at expanding the network in the region and globally. [More details...](#)

香港與新加坡跨境貿易及貿易融資平台合作

香港金融管理局與新加坡金融管理局交換諒解備忘錄，合作開發「全球貿易連接網絡」，推動兩地以至區內及全球的貿易及貿易融資業務數碼化。詳情...

Outlook for E-Commerce in Hong Kong

A recent survey published by KPMG summarised the views on the challenges and opportunities for e-commerce and omni-channel businesses, from the perspectives of CEOs and consumers in Hong Kong and Mainland China. [More details...](#)

香港電子商務展望

畢馬威會計師事務所近日發表一份報告，從營商者和消費者的角度概述香港最新的電子商務趨勢及發展狀況。詳情...

UPCOMING HK EVENTS

最新活動

Hong Kong Brands and Products Expo

16 December 2017-8 January 2018

Victoria Park
維多利亞公園

[More...](#)

Hong Kong Food Festival

24-28 December 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港會議展覽中心

[More...](#)

StartmeupHK Festival

29 January-2 February 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港會議展覽中心

[More...](#)

LOHAS EXPO

1-3 February 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港會議展覽中心

[More...](#)

CONTACT US

聯繫我們

**Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.
Our services are free and tailored to your needs.**

Sindy Wong
黃思敏

Head of Tourism and Hospitality
T: (852) 3107 1067
E: swong@investhk.gov.hk

Betty Leung
梁婉霞

Americas, Africa
T: (852) 3107 1028
E: bleung@investhk.gov.hk

Jenny Hui
許嘉珮

Asia (except Greater China), France
T: (852) 3107 1047
E: jhui@investhk.gov.hk

Lily Wang
王麗

Greater China, Australasia
T: (852) 3107 1037
E: lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan
陳鳳霞

Europe (except France)
T: (852) 3107 1093
E: rebeccachan@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk